

Recommended Use: To relieve occasional constipation.

Medicinal Ingredients: Each vegetarian capsule contains:
Magnesium hydroxide 900 mg

Non-medicinal Ingredients: Microcrystalline cellulose, magnesium stearate, hydroxypropyl methylcellulose (capsule shell).

Recommended Dose (adults): Take four capsules with a full glass (250 ml) of water once a day or as directed by a health care practitioner. Oral dosage produces bowel movement in 1/2 to 6 hours.

Caution/Warnings: Do not take this product simultaneously with other medications. Do not use in the presence of abdominal pain, nausea, fever or vomiting (this refers to sign of appendicitis or inflamed bowel). Overuse or extended use may cause dependence for bowel function. Do not take any type of laxative for more than one (1) week, unless your physician has ordered a special schedule for you. Should not be taken within two (2) hours of another medicine because the desired effect of the other medicine may be reduced.

Contraindications: Do not use if pregnant or breastfeeding.

Keep at room temperature in a dry, dark place. Keep out of reach of children. Safety sealed for your protection.



Only available from health care professionals.

Seulement disponible via un professionnel de la santé.



BIOMED™

Oxyplex Caps

Constipation/Intestinal Support
Constipation/soutien intestinal

90 CAPSULES/
GÉLULES



NPN 80089771

Usage: Pour soulager la constipation occasionnelle.

Ingrédients médicinaux: Chaque gélule végétale contient:
L'hydroxide de magnésium 900 mg

Ingrédients non-médicinaux: Cellulose microcristalline, stéarate de magnésium, hydroxypropyl méthylcellulose (coquille de la capsule).

Posologie (adultes): Prendre quatre gélules avec un verre plein (250 ml) d'eau une fois par jour ou selon les indications d'un professionnel de la santé. Le dosage oral produit le mouvement d'intestin en 1/2 à 6 heures.

Mise en garde: Ne pas prendre ce produit simultanément avec d'autres médicaments. Ne pas prendre ce produit si vous souffrez des troubles épreintes, nausée, fièvre ou vomissement (le signe d'appendicite ou d'intestin enflammé). L'utilisation excessive ou une utilisation prolongée peut entraîner une dépendance pour la fonction intestinale. Ne pas prendre du type de laxatif pour plus que l'un (1) la semaine, à moins que votre médecin a commandé un plan spécial pour vous. Ne devrait pas être pris dans deux (2) les heures d'autre médicaments parce que l'effet désiré de l'autre médecine pourrait être réduit.

Contre-indications: Ne pas prendre si vous êtes enceinte ou pendant l'allaitement.

Conserver dans un endroit sec et sombre et à une température ambiante. Garder hors de la portée des enfants. Bouchon scellé pour votre protection.

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp. L:
102-3738 North Fraser Way,
Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada
1-800-665-8308 | biomedicine.com

Exp: